
آرمان ملی: قبل از شروع دیدار تیم های پرسپولیس و 
کاغذها و دست نوشته های عجیب در  ذوب آهن یکسری 

رختکن پیدا شد. 
  رختکن پرسپولیس 

تیم فوتبال پرسپولیس از ساعت 17:15 دیروز 
)چهارشنبه( در ورزشگاه فولادشهر اصفهان 
مهمان تیم ذوب آهن بود. سرخپوشان در 

هنگام ورود به رختکن این ورزشگاه با یکسری 
کاغذها و دست نوشته های عجیب در رختکن این 

تیم مواجه شدند. مسئولان این تیم این کاغذها 
را به ناظر بازی تحویل داده و اعتراض خود را 

اعلام کردند. 
کنش ذوب آهن  وا

باشگاه ذوب آهن با انتشار بیانیه ای نسبت 
به پیدا شدن ادعیه و جادو در رختکن باشگاه 

کنش نشان داد. باشگاه ذوب آهن  پرسپولیس وا
کنش نشان  با انتشار متنی نسبت به این موضوع وا

داد. در متن این بیانیه آمده است: »در پی انتشار 
خبر عجیب و مضحک پیرامون پیدا شدن ادعیه و 

جادو در رختکن تیم پرسپولیس، جهت روشن شدن 
افکار عمومی اعلام می نماییم باشگاه فرهنگی ورزشی 

ذوب آهن قویاً خبر مذکور را تکذیب نمود و بازی های رسانه ای 
از این دست را در شان دو باشگاه بزرگ پرسپولیس و ذوب آهن 
نمی داند. شایان  ذکر است که باشگاه ذوب آهن پیگیری قضائی 
موضوع مذکور را حق خود دانسته و با جدیت، راستی آزمایی 
و ورود کمیته اخلاق و نهادهای ذی ربط جهت برخورد با این 

موضوع را خواستار است.«
 فوتبال 

سال ها است در خصوص جادوگری در فوتبال صحبت های 
مختلفی مطرح می شود. آرش برهانی سال 96 در این خصوص 
گفت در دوران حضور در استقلال با پیشنهادهای زیادی برای 
جادوگری روبه رو شده است. مهاجم سابق استقلال در مورد 
صحبت هایش در برنامه نود به خبرورزشی گفت: هنوز هم 
باور نمی کنم چرا صحبت های من را به پاس ارتباط دادند در 
حالی که من هرگز حرفی در مورد آن روزها به زبان نیاوردم. او 
ادامه داد: آنهایی که با آقا مجید کار کرده اند می دانند که ایشان 
یک فرد با خدا است و اصلا با جادوگری ارتباط ندارد. ایشان در 
سالی که ما در پاس بودیم بسیار زحمت می کشیدند و همین 
مساله باعث شد که قهرمان شویم. مهاجم سابق استقلال در 
ادامه با گله از حاشیه سازان می گوید: پاس در زمانی که من در 
آن بازی می کنم دو تیم پر از ستاره داشت و نمی دانم چطور 
این قهرمانی ها را می شود به جادوگری ارتباط داد. پاس ۳ 
سال بهترین تیم ایران بود و این صحبت ها در مورد جادوگری 
ناجوانمردانه است. برهانی در مورد اینکه خودش هم در برنامه 
نود در مورد جادوگری صحبت کرده است هم می گوید: منظورم 
من سال هایی بود که در استقلال بازی می کردم. در آن سال ها 
افرادی مشکل دار در کنار تیم بودند که پیشنهاد جادوگری به 

ما می دادند. این افراد بعدا هم برای همیشه از تیم کنار گذاشته 
شدند و من صلاح نمی دانم اسم آنها را به زبان بیاورم. او در مورد 
اینکه چه پیشنهادهایی به او می شد هم می گفت: پیشنهاد های 
زیادی داشتم از این افراد، یکی می گفت اسم مادرت را بگو و یکی 
می گفت پول بده تا طلسمت را باطل کنیم. در سال هایی که من 
بازی می کردم این حرف و حدیث ها خیلی بود ولی من شخصا 
اصلا اعتقادی نداشتم. مهاجم سابق استقلال در پایان گفت: 
گر  یادم هست یک بار یکی از جادوگران من را تهدید می کرد که ا
پول ندهم من را طلسم می کند، شاید هرکسی بود می ترسید 
ولی برای من اصلا این مسائل درست نبود و به همین دلیل 

محل نگذاشتم. 
 جادوگری در فوتبال زنان

ایسنا اسفند ماه سال 1۳99 نوشت: بارها در مورد جادوگری در 
فوتبال شنیده ایم. این پدیده در فوتبال عمری حدود دو دهه 
دارد و متاسفانه هنوز هم هستند مربیانی مطیع و چشم و گوش 
بسته که به افرادی با ادعای رمالی در فوتبال اعتماد می کنند و 
برای فرار از مشکلات فنی، به سراغ کسانی می روند که با دریافت 
مبالغ هنگفت به آنها وعده های پوچ می دهند. ظاهرا این بار پای 
جادوگران به فوتبال زنان باز شده است. بر اساس تصاویری که از 
دیدار سپاهان اصفهان و شهرداری سیرجان در هفته دوم دور 
نهایی لیگ برتر زنان منتشر شده، نشان می دهد فردی بالای 
تپه ی مشرف به ورزشگاه صفائیه اصفهان ایستاده و پلاستیکی 
با محتویات – گفته می شود – فضولات حیوانی در دست دارد 
تا با این اقدام نتیجه مسابقه را به سود تیم یکی از دو تیم رقم 
بزند. الهه کاظمی، ناظر مسابقه سپاهان اصفهان و شهرداری 
سیرجان در این مورد به ایسنا گفت: من ناظر بازی هستم، ناظر 

جادوگر نیستم. در جایگاه ناظر، جز ناظر و فلیم بردار تیم ها کسی 
حضور ندارند. خبر ندارم و اولین بار است که از شما می شنوم. 
مستوره یزدانی، سرپرست تیم زنان شهرداری سیرجان در مورد 
حواشی ایجاد شده مبنی بر حضور جادوگر در دیدار این تیم برابر 
سپاهان اصفهآن که با پیروزی پرگل نماینده سیرجان به پایان 
کنش نشان داد و گفت: تیم ما در لیگ امسال تا به امروز  رسید، وا
گر  1۳ مسابقه  انجام داده است که 11 برد و دو تساوی داشتیم. ا
سال های گذشته را هم مرور کنید، می بینید که ما در رتبه های 

بالای لیگ بودیم. 
در 6 سال گذشته یک بار قهرمان شدیم، دوبار نایب قهرمان و 
سه بار هم مقام سومی لیگ را به دست آوردیم و تا امروز با اقتدار 
در صدر لیگ جدول هستیم. او افزود: باخت سنگین 6 بر ۲ را با 
هیچ دلیلی نمی توان توجیه کرد. سرپرست شهرداری سیرجان 
در انتقاد به مربی سپاهان گفت: به نظرم مربی سپاهان به جای 
اینکه برای تیم ما حاشیه ایجاد کند، مربیگری را کنار بگذارد 
شاید آن موقع تیم سپاهان نتیجه بگیرد. این اولین باری نیست 
که این مربی 6 گل از تیم ما می خورد؛ در سال های گذشته  نیز 
به تیم های این مربی 1۳ گل زده ایم. جادوگر کسانی هستند که 
توانستند تیم های استقلال و آذرخش را از هم بپاشانند و الان 
هم نوبت سپاهان است. مربی سپاهان که سال های گذشته از 
کادر فنی تیم ملی کنار گذاشته شد، امروز به دلیل نبودن در کادر 
تیم ملی زنان و ضعف فنی می خواهد عملکرد تیم های دیگران 
را خدشه دار کند و نتیجه نگرفتن خود را توجیه کند. این فرد 
که پیش از این هم سابقه رمالی و جادوگری در فوتبال داشته و 
توسط کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال هم محروم شده، ظاهرا 

این بار به فوتبال زنان ورود کرده است. 
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اتفاقی عجیب در ورزشگاه فولادشهر 

کاغذ و دست نوشته های عجیب در رختکن پرسپولیس 

 اسطوره یونایتد از دلیل 
 افت رونالدو در ضربات سر گفت 

کریستیانو رونالدو در فصل جاری با النصر 
عملکرد بسیار خوبی داشته است. این فوق 
ستاره پرتغالی در ۲۲ بازی موفق به زدن ۲1 گل 
شده است ولی تنها دو گل او با ضربه سر به ثمر 
رسیده است. این در حالی است که او استاد 
ضربات سر و حرکات هوایی است. به نوشته 
سایت عربی کوره، دوایت یورک، بازیکن سابق 
منچستریونایتد گفت: پایین آمدن آمار گلزنی 
کریستیانو رونالدو با ضربات سر تعجب آور است؛ 
به ویژه اینکه او از نسلی است که در کارهای 
هوایی و ضربات سر تبحر داشتند. به نظرم بنزما 
هم در الاتحاد با چنین مشکلی مواجه است. او 
ادامه داد: گل زدن با ضربات سر نیاز به تمرین 
زیاد و ترس نداشتن از آسیب دیدگی دارد. به 
نظرم یکی از دلایل کم شدن گلزنی با ضربات سر 
این است که مثل قبل اعتمادی به توپ های 
عرضی نیست و اینکه ارسال های دقیقی توسط 

بازیکنان کناری و هافبک ها نمی شود.

ویژه

کتور با چند بنر در  هواداران ترا
جایگاه تیفوسی ورزشگاه، 
کو خمس خواستند تا  از پا
تیمشان را قهرمان کند. آنها 
همچنین با شعارهای خود به 
خمس گفتند که تنها قهرمانی 

آنها را راضی خواهد کرد. 

در  حضور  با  قربانی  محمد 
تمرین تیم فوتبال سپاهان با 
هم تیمی هایش، سایر اعضای 
تیم و مورایس خداحافظی کرد. 
باشگاه سپاهان هم با انتشار 
یک پوستر محمد قربانی را 

بدرقه کرد.

ی  د شا ز  ا ی  یر تصو ثبت 
هاشمی نسب با بک گراندی از 
سیاوش یزدانی مدافع سپاهان، 
تصویر جالبی را به ثبت رسانده 
است. مدافعی که از لحاظ سبک 
بازی و حواشی ایجاد شده 

بی شباهت به او نیست.

ت
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        شباهت   خواسته خداحافظی

گفتوگو

 6 متحمل  هفته ها  این  در  سپاهان  تیم 
شکست متوالی شد. رسول کربکندی پیشکسوت 
و کارشناس فوتبال در این خصوص صحبت کرد. 
   درباره شکست های متوالی سپاهان چه 

نظری دارید؟
سپاهان انتظارات را برآورده نکرده، با وجود 
آنکه بودجه بسیار زیادی پشتوانه این تیم است، 
اما هواداران از عملکرد تیم ناراضی هستند. 
فصل قبل با یک تساوی خانگی مقابل ملوان 
بندرانزلی، قهرمانی به رقیب هدیه شد و برای 
این فصل بازیکنان بسیار خوبی جذب شدند، 
اما طبیعی است که با این نتایج هیچ کس عملکرد 
تیم را مثبت نمی داند. باخت های متوالی روی 
رفتار تیم اثر می گذارد، البته مدیریت قوی باشگاه 
قطعاً مشکل را حل می کند و هنوز هم فرصت 
برای جبران وجود دارد ولی بعد از این دیگر 
نباید تیم امتیاز از دست بدهد. مدیریت باشگاه 
برابر  کند، چون شکست  باید سریع تر عمل 
تیمی رقم خورد که در صدر جدول است. الان 
بازیکنان استقلال انگیزه زیادی برای موفقیت 
ک شده  دارند و شرایط برای سپاهان خطرنا
است. اعضای تیم نگران هستند، بازیکنان 
تحت فشار روانی هستند، میلاد زکی پور بعد از 
تعویض به تصمیم سرمربی اعتراض می کند و 
مسئولیت با مدیریت و سرمربی است که جلوی 
گران و  چنین مسائلی را بگیرند. انتظارات تماشا
طرفداران تیم باید برآورده شود و به حق هم باید 
برآورده شود. بازیکنانی که ملی پوش بودند در 
بازی های جام ملت ها برای تیم ملی بازی نکردند 
و این موضوع روی تیم تأثیر گذاشته ولی چنین 
مواردی برای جامعه فوتبال اصفهان پذیرفته 
نیست. امیدوارم هر چه زودتر مشکل روحی 
تیم حل شود و به مسیر گذشته که رقابت برای 

قهرمانی بود بازگردد. 
    انتقاداتی به ژوزه مورایس می شود!

وقتی سرمربی در موفقیت ها سهیم است در 
زمان شکست ها نیز سهم مهمی را بر عهده دارد. 
سرمربی مسئول فنی تیم است و هر مهره ای 
گرفته و باید جوابگوی نتایج  دلش خواسته 
تیم باشد. البته با این موضوع که سرمربی برکنار 
شود مخالفم و چنین حرفی خیلی زود است. 
باید بازیکنان بی انگیزه از ترکیب بیرون بیایند و 
نفرات با انگیزه به بازی گرفته شوند. ضمن اینکه 
تیم باید متمرکز باشد و البته با بازیکنانی که نظم 
تیمی را رعایت نمی کنند برخورد لازم صورت 
گیرد. مقابل استقلال خوب بازی نکردند و گلی 
استثنایی خوردند. وقت جبران مافات رسیده و 
می توان شکست ها را تلافی کرد. سپاهان به یک 
مدافع میانی مستحکم و در سطح قوی نیاز دارد 
ولی هافبک و مهاجم جذب می کنند. محمد 
قربانی را به تیمی در روسیه می دهند و بازیکنان 
جدیدی می گیرند. روز سه شنبه هم که یکی از 
همین بازیکنان جدید وارد زمین شد که اثرگذاری 
گر  لازم را نداشت. هواداران در طول فصل تماشا
بازی های تیم هستند ولی مسائل فنی مربوط به 
فوتبال را می فهمند. سرمربی تیم باید جوابگوی 

جذب بازیکنان و نتایجی که می گیرد باشد. 

کربکندی:
وقت جبران مافات 

سپاهان رسیده است

پرتاب بطری ۴۶۰ میلیون آب  
خورد! 

ایسنا: محرومیت محمدعلی گرایی از حضور 
از سوی اتحادیه جهانی  کشتی  در میادین 
بخشیده شد. پس از پیگیری های فدراسیون 
کشتی و با پرداخت نزدیک به ۴6۰ میلیون تومان 
محرومیت  کشتی  جهانی  اتحادیه  جریمه، 
محمدعلی گرایی را بخشید. اتحادیه جهانی 
کشتی با توجه به رفتار غیر ورزشی محمدعلی 
گرایی در رقابت های جهانی ۲۰۲۳ صربستان، 
این کشتی گیر را اواخر آبان ماه سال جاری به 
مدت یکسال از حضور در میادین کشتی همراه 
با پرداخت جریمه های سنگین محروم کرد. 
گرفتن وکیل پیگیر روند  فدراسیون کشتی با 
کار این فرنگی کار عنوان دار شد و در نهایت 
با پرداخت مبلغ 7 هزار فرانک بعنوان جریمه 
محرومیت گرایی بخشیده شد و این کشتی گیر 
می تواند از روز 1۳ فروردین ماه 1۴۰۳ به میادین 

کشتی بازگردد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
کتور می گوید که تنها تفاوت بین  تسنیم: سرمربی تیم فوتبال ترا
دو نیمه این بود که ما در یک نیمه توانستیم دو گل بزنیم. تفاوت 
کو خمس درباره اینکه بازی با استقلال  دیگری وجود نداشت. پا
خوزستان دو نیمه متفاوت داشت و آیا بین نیمه صحبت خاصی 
با بازیکنانش داسته است، گفت: تنها تفاوت این بود که ما در 
یک نیمه توانستیم دو گل بزنیم. تفاوت دیگری وجود نداشت. 
در نیمه اول چهار موقعیت داشتیم ولی از جهت اینکه به بازی 
مسلط بودیم در تمام بازی این مشهود بود. وی در مورد اینکه 
آیا اخراج سیامک نعمتی به تیم او ضربه زده است، گفت: باید در 
این زمینه بهتر شویم؛ نه اینکه باید، بلکه بهتر خواهیم شد. صرف 
نظر از اینکه هر کسی ممکن است اشتباه کند، اما این اشتباهات 
نباید به تیم آسیب بزند. اشتباه سیامک امروز اشتباه بزرگی بود 
و تیم را دچار مشکل کرد. البته در نهایت اتفاقی برای تیم نیفتاد 
ولی باید این ملکه ذهن ما باشد که هر کاری در زمین می کنیم برای 
کمک به تیم باشد نه جهت آسیب زدن به تیم. »هفته گذشته در 
کتور یک فاجعه  نشست خبری اعلام کردید که قهرمان نشدن ترا
نیست، اما امروز هواداران بنری در دست داشتند مبنی بر اینکه 
کنش به  کتور در وا فقط از تیم قهرمانی می خواهند.« سرمربی ترا
طرح این سوال تصریح کرد: من نظرم را قبلا اعلام کردم. قرار نیست 
هر روز در مورد یک موضوع صحبت کنیم. ما قبلا صحبت کردیم. 

بیــنالمــلل
در  خیره کننده  آماری  ثبت  به  موفق  هالند  ارلینگ   
منچسترسیتی شد تا ثابت کند خریدی بسیار موفقیت آمیز 
برای همشهری ها بوده است. منچسترسیتی با درخشش ستاره 
نروژی اش توانست پیروزی آسانی را در جام حذفی انگلیس به 
دست آورد. سیتی در دیدار برابر لوتون تاون توانست با نتیجه 
شش بر دو به پیروزی دست پیدا کند و ستاره نروژی این تیم 
موفق به زدن پنج گل از شش گل تیمش شد. هالند که تابستان 
دو سال پیش از بوروسیا دورتموند به منچسترسیتی پیوست 
آمار خیره کننده ای در این تیم داشته است. این ستاره نروژی 
در ۸۳ بازی برای سیتیزن ها موفق به زدن 79 گل شده و 15 پاس 
گل هم داده است. به عبارت دیگر او در ۸۳ بازی که برای سیتی 
به میدان رفته، روی 9۴ گل نقش داشته است تا ثابت کند که از 
بهترین خریدهای تاریخ باشگاه و لیگ جزیره به شمار می آید. 
هالند در نخستین فصل حضورش در سیتی عنوان آقای گلی 
در لیگ جزیره و لیگ قهرمانان اروپا را به دست آورد. او نقش 
بسزایی در قهرمانی تاریخی سیتی در لیگ قهرمانان اروپا داشت. 
او در فصل جاری هم با آنکه چند بازی را به خاطر آسیب دیدگی از 
دست داد، اما آمار بسیار خوبی در لیگ جزیره داشته و در صدر 
جدول بهترین گلزنان قرار دارد. ستاره نروژی منچسترسیتی بعد از 

کید کرد  درخشش در جام حذفی انگلیس تا
به روزهای اوجش برگشته است. به نوشته 

بی تی اسپورت، این بازیکن نروژی بعد 
از بازی گفت: برنامه خاصی برای 

این بازی داشتم. بازیکنان کاملا به 
کتیکی پایبند بودند  دستورات تا
و به خوبی همه چیز اجرا شد تا 
این پیروزی قاطع را به دست 

بیاوریم. ستاره نروژی سیتی در 
پایان گفت: بعد از مصدومیتی که 

داشتم احساس می کنم به اوج 
برگشته ام و در بهترین حالتم به 
سر می برم. سرانجام احساس 
خوب  وضعیتم  که  کردم 

و لحظات  آماده ایم  ما  است. 
هیجان انگیزی در انتظار ماست. 

ما آماده حمله ایم. 

تفکرات نکونام اجرایی شد 

تیم فوتبال استقلال مقابل سپاهان در هفته هجدهم لیگ برتر 
به پیروزی رسید. بازی را به دو بخش تقسیم می کنم؛ بخش اول 
مربوط به نیمه اول که بازی چندان خوبی ندیدیم چون استقلال 
کم دفاعی داشت و سپاهان هم به رغم اینکه یک تیم تهاجمی  ترا
است اصلاً فاز تهاجمی نداشت. به نظرم هر دو تیم نتوانستند 
کتیکی خودشان را به خوبی در زمین پیاده کنند، اما در  افکار تا
نیمه دوم ورق برگشت که دلیلش می تواند گل بسیار زیبای روزبه 
چشمی باشد. سپاهان بعد از دریافت گل از جانب احتیاط خارج 
شد، اما دفاع چند لایه استقلال مانع گلزنی آنها شد. در مجموع 
گرپسندی را شاهد نبودیم و یک بازی  نیمه اول اصلاً بازی تماشا
ضعیف را دیدیم. در نیمه دوم بازی از لحاظ هجومی جذاب و 
دیدنی بود. دیدار استقلال و سپاهان یک بازی 6 امتیازی بود 
که استقلال شایستگی کسب این پیروزی خانگی را داشت. این 
بازی از لحاظ روحی و روانی می تواند به استقلال کمک کند تا 
در مسابقات بعدی هم نتایج خوبی را به دست بیاورد. سبک 
کم دفاعی و ضد حمله است و در  جواد نکونام جمع شدن و ترا
این کار تخصص دارد که در چند نوبت این اتفاق رقم خورد و 
حتی می توانستند صاحب گل های بیشتری شوند. سپاهان هم 
چند موقعیت خوب گلزنی داشت، اما مدافعان استقلال هوشیار 
بودند. وقتی تیمی خوب بازی می کند، تمام بازیکنانش عالی 
بازی کرده اند که توانسته به پیروزی برسد، اما یکی از تأثیرگذارترین 
بازیکنانی که در فاز دفاعی و هجومی عالی کار کرد بلانکو بود که 
بسیار مثمرثمر بازی کرد. سپاهانی ها در دقایق پایانی به سانتر 
کثر توپ های ارسالی  روی آوردند که بلانکو در پیشانی استقلال ا
را دفع کرد. سمت راست سپاهآنکه در تمامی بازی ها نقاط قوت 
این تیم بود، اصلاً برابر استقلال موفق نبود. رامین رضاییان 
آنچنان حملاتی را روی دروازه استقلال نداشت، چون در سمت 
چپ استقلال جلالی، او را مهار کرده بود. هر دو بازیکنان خوبی 
هستند که نقاط قوت دو تیم بودند و هر دو یکدیگر را خنثی کرده 
بودند. نهایتاً برنده این دوئل جلالی بود که توانست از نفوذ های 
رضاییان جلوگیری کند. خط دفاع استقلال نمره قبولی می گیرد 
که گل نخورد، اما همیشه وقتی تیمی گل نمی خورد نشان می دهد 
ساختار دفاعی از خط حمله تا آخرین نقطه خط دفاعی خوب 

کار کرده است که تیم گل  نخورده و در نهایت برنده شده است. 

علیلطیفی
کارشناسفوتبال

انتقاد تند پورموسوی به داوری و ارکان قضائی فدراسیون فوتبال

بختیاری زاده: از حُجب و حیای ما سوءاستفاده می شود 

سرمربی استقلال خوزستان پس از شکست 
کتور نسبت به قضاوت داور  تیمش مقابل ترا
کتور  بازی )حمید حاج ملک( انتقاد کرد. ترا
و استقلال خوزستان دیروز )چهارشنبه( در 
چارچوب هفته هجدهم لیگ برتر فوتبال به 
مصاف هم رفتند که این دیدار با نتیجه ۲ بر 
کتور به پایان رسید. سیروس  صفر به سود ترا
پورموسوی، سرمربی استقلال خوزستان در 
نشست خبری پس از این دیدار اظهار کرد: 
کتور و هوادارنش بابت کسب این  به تیم ترا
سه امتیاز تبریک می گویم. بازی خیلی خوبی 

گر قرار  بود. نقطه تاریک بازی قضاوتش بود. ا
باشد داور تاثیر گذار باشد نیاز به گرفتن پنالتی 
نیست و رفتار داور و کمک داور می تواند به 
یک تیم کمک کند. توپ از خط اوت بارها 
عبور کرد و داور ندید یا نخواست بگیرد. او 
افزود: امسال به خاطر داور در چند بازی 
امتیاز نگرفتیم. مقابل گل گهر منفجر شدیم و 
اعتراض کردیم، دو جلسه محروم شدم. هفته 
قبل پنالتی ما را برگرداندند. ۲۰ سال داوری 
کردیم و می توانم بگویم داور چه کار کرده است. 
صحنه ای که توپ به دست شجاع برخورد 

کرد خطا نبو؟. حتی شجاع خودش باور نکرد. 
کتور )سیامک نعمتی( با جفت پا  بازیکن ترا
می آید روی بازیکن خطا می کند و فقط کارت 
زرد می گیرد. از داوری به خاطر صحنه پنالتی 
کرد. سرمربی  که برگرداند شکایت خواهیم 
گر بازی 1۴: 15  استقلال خوزستان ادامه داد: ا
شروع می شد ما بازی را با حکم انظباطی ۳ بر 
صفر می باختیم چرا که یک ربع مانده به بازی 
به ما اعلام کردند، بازیکنمان به خاطر بازی 
جام حذفی محروم است. از جام حذفی تا به 
امروز یک ماه گذشته است. این چه حکمی 

است که به ما ابلاغ می کنند. خواهشا شفاف 
گر دو، سه روز قبل این نامه و حکم را  بگویند. ا
ارائه داده بودند، من می گویم مسئولان باشگاه 
را اخراج کنند. پلن های ما را بر هم می زنند. 
کتور برد  پورموسوی در پایان گفت: حق ترا
بود ولی نه به این شکل و با اشتباهات داوری. 
گر بخواهند مرا محروم کنند، مختار هستند،  ا
گر VAR بیاید  اما مشکلی حل نمی شود. ا
هم فوتبال ما رشد نمی کند. آدم های ما باید 
عوض شوند. در این هوای سرد داوران پیراهن 

آستین بلند ندارند. 

صنعت  سرمربی  بختیاری زاده  سهراب 
نفت آبادان گفت: هر مربی با دو یا سه اردو 
مسابقات  وارد  زیاد  دوستانه  بازی های  و 
می شود، اما از حُجب و حیای ما سوءاستفاده 

می شود. 
   عملکرد نفتی ها 

سهراب بختیاری زاده در نشست خبری 
بعد از دیدار تیم های فوتبال پیکان و صنعت 
نفت آبادآنکه به تساوی ۲- ۲ انجامید، اظهار 
داشت: بازی سنگینی بود. شرایط جدول را 
دیده بودیم و هر دو تیم شناخت خوبی نسبت 
به رقیب داشتند. هر دو تیم تلاش می کردند 
گر نشد، مساوی کنند. وی با  پیروز شوند و ا
نخست  نیمه  در  نفتی ها  عملکرد  از  انتقاد 
گلزنی در نیمه اول  کرد: پس از  خاطرنشان 
خیلی بد بودیم و پاس های اشتباهی دادیم که 
باعث شد پیکان سوار بازی شود. به بازیکنان 
نفت خسته نباشید می گویم که در نیمه دوم 
گل  عالی بودند و دوندگی زیادی داشتیم. 
تساوی را زدیم و باعث شد شانس داشته 
باشیم تا با امید به لیگ ادامه بدهیم. کسب 

یک امتیاز خارج از خانه نتیجه خوبی است. 
    تحمیل بازیکن

سرمربی صنعت نفت آبادان درباره احتمال 
تحمیل بازیکن به خودش گفت: در شخصیت 
من نیست که اصول خودم را زیر پا بگذارم. 
هیچ عضوی از باشگاه شامل هوادار یا مدیر در 
جذب بازیکن دخالت یا کسی را به من تحمیل 
نکردند. روز اول درباره شرایط زمین تمرین با 
مدیریت باشگاه صحبت کردم که شرایط لازم 
را در این زمینه مهیا کردند. عوامل باشگاه در 
فضایی آرام کمک کردند و به جز برخوردی که 
خ داد، شاهد جوّ خوبی  بعد از دیدار با فولاد ر

هستیم. 
   هواداران 

بختیاری زاده با بیان اینکه هواداران صنعت 
نفت را درک می کند، تصریح کرد: دو فصل است 
که فوتبال آبادان به لیاقت خودش نرسیده 
و  غم  است.  داشته  زیادی  شکست های  و 
افسردگی هواداران نسبت به شرایط بد نفت 
را درک می کنم. با این حال روی مسائل فنی 
تمرکز کرده ایم و همه عوامل باشگاه شامل تیم 

رسانه ای، هواداران و مدیران می توانند کمک 
ج شود.  کنند تا صنعت نفت از این شرایط خار
وی در این مورد که صنعت نفت مقابل پیکان 
از بازیسازی از خط دروازه دست کشیده بود، 
گفت: مجاب کردن دروازه بان برای پاسکاری 
از خط دروازه شهامت می طلبد. مدافعان و 
دروازه بان باید شروع کننده خوبی باشند و 
کوتاه یا قُطری  عملکرد خوبی در پاس های 
داشته باشند. از روز اول حرفی درباره مشکلات 
و در راستای کاهش انتظارات نزدم. عده ای 
مرا دوست ندارند و برخی  منتقد هستند که 

گاه کنم.  می خواهم آنها را آ
    شرایط بد نیم فصل اول

بدنی  مشکل  به  اشاره  با  بختیاری زاده 
بازیکنان صنعت نفت اظهار داشت: باید 
مشکل بدنسازی بازیکنان را حل می کردم. 
با استقلال مشکل  بازی  از  روز قبل  شش 
بدنی و ناهماهنگی داشتیم و هنوز نتونستیم 
بازیکن خارجی به تیم اضافه کنیم. دو بازیکن 
مدنظر ماست که یک نفر از آنها به تیم ملحق 
شده است. نسبت به شرایطی که داریم، دو 

پایین  تیم های  مهاجم می خواهیم. همه 
جدول به خوبی مجهز شده اند. وی با بیان 
اینکه خودش را در شرایط بد نیم فصل اول 
صنعت نفت نیز سهیم می داند، خاطرنشان 
کرد: ما هم باید در لیگ برتر بازی کنیم؛ هم 
را  بازیکنان  و  انجام بدهیم  کارهای بدنی 
هماهنگ کنیم. ابایی ندارم که بعد از یک 
اشتباه، عذرخواهی کنم. با این حال برخی 
مربیان، تاجر مسلک هستند و به گونه ای 
حرف می زنند که انتظارات را در مُشت داشته 

باشند. 
برای بقا در لیگ برتر باید بیشتر تلاش و 
تمرکز کنیم. سرمربی صنعت نفت آبادان ضمن 
بیان این جمله گفت: این موارد در گروی این 
است که مجموعه تیم آرامش داشته باشد. 
همه بچه ها با جان و دل تلاش کردند. علی 
یوسف 1۰ روز بیمار بود و به تیم کمک کرد. 
کاپیتان بی نظیر ما یعنی طالب ریکانی بیمار 
بود و یک هفته دور از میادین بود. کی شمس 
هم سرماخوردگی داشت و چند بازیکن اصلی 

ما هم تمرین نکرده بودند. 


